
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 106 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 106:  

”Vil ministeren redegøre for udviklingen i antallet af fuldtidsbeskæftigede plejeper-

sonale på plejehjem og plejecentre, heraf private leverandører siden 2011?” 

 

Svar: 

Det er ikke umiddelbart muligt på bagrund af centrale registre at opgøre antallet af 

medarbejdere, der er beskæftiget på plejehjem og plejecentre. 

 

Til orientering kan det oplyses, at der bl.a. vil blive set på antallet af beskæftigede på 

plejehjem og plejecentre i den undersøgelse, der er blevet igangsat af forholdene på 

plejehjem og plejecentre, jf. Folketingets Socialudvalgs beretning over beslutnings-

forslag nr. B 43 af 26. marts 2015. 
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